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ستاره فرانسوی احتمالا سال بعد هم آبی پوش است

یامگا اول فصل تمدید کرده بود
کویـن یامـگا سـتاره فرانسـوی تیـم فوتبـال اسـتقلال کـه در فصـل جـاری نیـز بـا گل هـای حسـاس خـود کـه 

عمدتـا از روی نقطـه پنالتـی بـه ثمـر رسـیده اسـت نقـش موثـری را در صدرنشـینی اسـتقلال ایفـا کـرده، طی 

روزهـای گذشـته دوبـاره نقـل محافـل خبـری شـده اسـت؛ چراکـه برخـی رسـانه ها خبـر از تمدید قـرارداد این 

بازیکن در روزهای آینده داده اند. این در حالی اسـت که یامگا که با قراردادی 3 سـاله به اسـتقلال پیوسـت 

هنـوز بـه صـورت اتوماتیـک یک سـال دیگـر از قـراردادش بـا ایـن باشـگاه باقـی مانـده امـا بـدون توجـه به این 

موضـوع نیـز قـراردادش در ابتـدای فصـل جـاری و در زمـان مدیریـت آجورلـو با باشـگاه اسـتقلال تمدید شـد 

تـا خیـال اسـتقلالی ها از ایـن بابـت راحت باشـد. 

ایـن بازیکـن کـه البتـه مشـتریان زیـادی نیـز از ایـران و حتـی برخـی کشـورهای حـوزه خلیج فارس پیـدا کرده 

اسـت در ابتـدای فصـل گذشـته بـا اسـتقلال قـرارداد 3 سـاله امضـا کرد اما در قـرارداد او بندی وجـود دارد که 

ادامـه همـکاری در پایـان هـر سـال منـوط بـه رضایت طرفین اسـت.  در این بین اسـتقلالی ها از ابتدای فصل 

جـاری ایـن تمایـل را داشـتند تـا بـا کویـن یامـگا ادامـه همـکاری بدهنـد امـا در همـان زمـان برخـی شـایعات 

حکایـت از آن داشـتند کـه ایـن بازیکـن مورد توجـه برخـی تیم هـا از جملـه پرسـپولیس قرار گرفتـه و از این تیم 

جـدا خواهـد شـد. با این حـال در همـان زمـان بازگشـت یامـگا بـه تهـران در پیش فصـل جاری، علاوه بـر اینکه 

باشـگاه بـر طبـق قـرارداد مشـروط، ایـن بازیکـن فرانسـوی را راضی به ماندن کـرد، طبق شـنیده ها قراردادش 

را هـم به مـدت یـک فصـل دیگـر تمدیـد کـرد تـا مدافع هافبـک خارجی آبی ها تـا دو فصل بعـدی نیز درصورت 

توافـق در ابتـدای هـر فصل در اسـتقلال ماندنی باشـد. 

تسویه با رادو و جمع کردن مدارک یا تردید مدیران پرسپولیس؟

چرا از لوکادیا شکایت نمی کنند؟
باشـگاه پرسـپولیس در واکنـش بـه فسـخ قـرارداد یورگـن لوکادیـا که سـه روز بعد از رفتنش از ایـران انجام داد، 

هنـوز هیـچ واکنـش رسـمی انجـام نـداده اسـت. ایـن درحالـی اسـت کـه هـواداران ایـن تیـم انتظـار داشـته و 

دارنـد کـه در ایـن ماجـرا حـق پرسـپولیس تضییـع نشـود و این باشـگاه حتمـا از بازیکن هلندی شـکایت کند. 

لوکادیا برای فسـخ قراردادش با پرسـپولیس از بند فورس ماژور )شـرایط خاص که شـامل زلزله، سـیل، نبودن 

امنیـت در کشـور و...( اسـتفاده کـرده. درحالی کـه هیـچ یـک از این شـرایط در کشـور حاکم نیسـت و مربیان 

و بازیکنـان خارجـی زیـادی هسـتند کـه در لیـگ ایـران فعالیـت می کننـد. بـه توجه بـه همین مسـاله لوکادیا 

کار سـختی بـرای قانونـی جلـوه دادن اقدامـش بـه فیفا خواهد داشـت به شـرطی که باشـگاه پرسـپولیس این 

پرونـده را بـه فیفـا بـرده و خواهـان غرامـت از بازیکـن هلنـدی شـود. اتفاقی که هنوز رخ نداده و گفته می شـود 

دلیلش مشـکلات مالی باشـگاه پرسـپولیس و جمع آوری اسـناد بیشـتر از لوکادیا اسـت. اما یکی از مسـئولان 

باشـگاه پرسـپولیس در ایـن مـورد بـه »فرهیختـگان« گفـت: »در حـال حاضر باشـگاه فقط تا شـنبه مهلت دارد 

تـا 250 هـزار دلار کـه قسـط اول بوژیـدار رادوشـوویچ اسـت را بـه وی بپـردازد و اگـر پرداختـی انجـام نشـود 

جریمـه سـنگینی در انتظـار باشـگاه خواهـد بـود. از ایـن رو فراهـم کـردن ایـن پـول در شـرایط فعلـی واجب تر 

از هرچیـز دیگـر ایسـت.« لازم بـه ذکـر اسـت کـه اگـر پرسـپولیس در پرداخـت پـول رادو تاخیـر به وجـود بیاورد 

200 هـزار دلار جریمـه خواهد شـد!
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کارخانه ای با اهداف تجاری با نام ون پارس نقش جهان از سه سال پیش کار 

خود را در لیگ فوتبال منطقه ای اســـتان اصفهان آغاز کرده و امروز با طی 

کردن مدارج پیشـــرفت و ترقی به لیگ دســـته اول رسیده است. حالا نیز 

ون پارسی ها لیگ برتر را هدف قرار داده اند؛ هرچند کارشان بسیار سخت 

است اما با این حال فرصت دیدار با پرسپولیس از مرحله یک شانزدهم نهایی 

جام حذفی باعث شده است تا نام این تیم اصفهانی بیشتر از گذشته شنیده 

شود. بر همین اساس دقایقی با مجتبی توتونی، سرمربی این تیم به صحبت 

پرداختیم. متن گفت وگو را در ادامه می خوانید.

صحبـــت را درباره وضعیت تیم فوتبال ون پارس آغاز کنیم. گویا از روز اول 

که این تیم از ســـطح اســـتانی کار را شروع کرد تا به امروز که به لیگ دسته 

اول رسیده است در کنار ون پارس بوده اید. 

 بله درســـت است، این تیم سه سال پیش از لیگ استان ها کار را آغاز کرد و من از 

آن زمان تا امروز با این تیم اصفهانی بودم. ما هر ســـال با قهرمانی در رقابت های 

استانی و سپس لیگ دسته سوم و دسته دوم امسال به لیگ دسته اول رسیدیم و 

فعلا در حال رقابت در سطح دوم فوتبال ایران هستیم. 

ماجراجویی های شـــما تا کجا ادامه دارد؟ هرچند برای رسیدن به لیگ برتر 

کار بسیار سختی وجود خواهد داشت. 

بله همین طور است، ما توقع داریم تا اگر شرایط مهیا باشد بتوان این تیم را به لیگ 

برتر برسانیم البته اگر اتفاقاتی که باید بیفتد محقق شود و ما بتوانیم به برخی از 

اهداف برســـیم؛ هر چند کار بسیار سخت است اما طبیعی است که موانعی برای 

چنین موفقیتی وجود داشـــته باشد. متاسفانه من در ابتدای کار در فصل جاری 

کنار تیم نبودم و با ســـپاهانی ها کار می کردم و دوباره از حدود پنج یا شش هفته 

پیش کار را با ون پارس آغاز کردیم و خدا را شـــکر که شـــرایط خیلی بهتر شده و به 

این موضوع امیدوار هستیم اما می دانیم که کار بسیار سختی است. 

رقابت های لیگ دسته اول را چطور ارزیابی می کنید؟ به نظر می رسد با توجه 

به رتبه ای که در آن حضور دارید خیلی شانســـی برای لیگ برتری شدن در 

فصل جاری نداشته باشید و بیشتر برای ثبات در دسته اول حاضر شده اید. 

جدول سه امتیازی جدولی است که خیلی نمی توان روی آن حساب باز کرد؛ چراکه 

اگر تیمی دو سه هفته پیاپی نتیجه لازم را بگیرد و از سوی دیگر رقیبانش نتوانند 

نتیجه بگیرند مطمئن باشید در همین هفته ها تا چهار پنج پله جابه جا می شود. 

برای همین هم ناامید نیستیم و می توانیم خودمان را به رده های بالاتر برسانیم و 

حالا هم همه تلاش مان را می کنیم تا ببینیم در پایان فصل چه اتفاقی می افتد. 

یک مقدار از بیوگرافی و فعالیت های گذشـــته خودتان صحبت می کنید، 

خیلی سرمربی نام آشنایی تلقی نمی شوید. 

من ســـال ها در تیم فوتبال تـــام اصفهان بازی می کردم و بـــا بازیکنانی مانند 

احمدرضا عابدزاده که در آن سال ها در اصفهان بازی می کرد در دسته اول فوتبال 

کشور همبازی بودیم. ضمن اینکه که در لیگ قدس زمانی که بازی ها به صورت 

منطقه ای و اســـتانی برگزار می شد نیز در تیم منتخب اصفهان بازی می کردم. 

در ادامه نیز با تیم تام به عنوان نماینده اصفهان در لیگ کشـــور حضور داشتیم 

و الان هم حدود 3۶ ســـال می شود که کار مربیگری می کنم، اما چون ارتباطی 

با خیلی ها ندارم در این ســـال ها اســـمی از من نبوده است، در غیر این صورت 

باید خیلی جلوتر از اینها بودم. چهار سال پیش نیز مربی تیم ملی جوانان بودم 

و سال قبل تر نیز کاندیدای تیم ملی نوجوانان، اما به خاطر ارتباطاتی که برخی 

برقرار کردند یک نفر دیگر به این عنوان رسید. طی چندین سال کار با سپاهان 

نیز در چند رده ســـنی این تیم را قهرمان کردم و در لیگ های زیرگروه نیز سابقه 

مربیگـــری دارم و تقریبا در همه این ســـال ها درگیر کار مربیگری بوده آم، چون 

ارتباط خاصی با کســـی نداشتم نتوانستم هیچ وقت در لیگ برتر مربیگری کنم 

اما مطمئن باشـــید که شایستگی این کار را خیلی بیشتر از کسانی که امروز در 

لیگ برتر مربیگری می کنند داشـــتم. برای حضـــور در لیگ برتر باید چیزهای 

دیگری داشته باشیم که من ندارم. 

هنوز هـــم با احمدرضا عابدزاده در ارتباط هســـتید و از او خبر دارید؟ چه 

خاطراتی از این دوران به یادتان مانده است؟

خیلی کم با هم در ارتباط هستیم، اما هر بار که به اصفهان می آید او را می بینم و با 

هم دیدار می کنیم. خاطره و صحبت از آن دوران هم به وفور یافت می شود. در هر 

صورت احمدرضا عابدزاده یکی از نوادر و نوابغ دروازه بانی در فوتبال ایران اســـت 

که به نظر من هر 50 سال یک بار یک نفر مثل عابدزاده به فوتبال معرفی می شود. 

متاســـفانه به خاطر آسیب رباط پایش تا حدود زیادی نیز عقب افتاد و در غیر این 

صورت مطمئن باشـــید تا ۴0 سالگی هم گلری می کرد، چون پشتکار او بی نظیر 

بود. او از استثنا های دروازه بانی ایران است. 

نکته قابل توجه اینکه امیر عابدزاده، پسر احمدرضا از معدود فوتبالیست هایی 

است که زیر سایه نام پدرش نماند و او هم برای خودش اسم و رسمی به هم 

زده و حتی به تیم ملی هم رسید. 

 بله درست است، اما معتقدم خود امیر هم خیلی پایین تر از نام پدرش قرار دارد. 

احمدرضا عابدزاده یک اســـتثنا بود، اما امیر هم در ســـایه پشتکار و تلاشی که از 

پدرش به ارث رسیده بود خوشبختانه مدارج ترقی را طی کرده و حالا هم صحبت 

از حضور او در لیگ اسپانیا شنیده می شود. امیدوارم در آنجا هم موفق باشد اما 

در مقام مقایسه با پدرش امیر چند پله پایین تر است. 

دوباره به ون پارس برسیم، فکر نمی کنید با حضور تیم های مانند سپاهان 

و ذوب آهن تیمی نوپا در اســـتان اصفهان نتواند خیلی حرفی برای گفتن 

داشته باشد و اصلا دیده نشود. 

 همه این کارها را می شـــود با یک برنامه ریـــزی خوب محقق کرد. هدف گذاری 

مدیریـــت باشـــگاه در ابتدا وقتی که کار را آغاز کردیـــم این بود که این تیم را به 

لیگ برتر برســـاند. من به آنها پیشنهاد دادم که کار را از لیگ استانی آغاز کنیم 

تا پله پله مدارج پیشـــرفت را طی کنیم تا بتوانیم با شرایطی که در فوتبال کشور 

وجـــود دارد آرام آرام خودمان را مطابقت بدهیـــم و به تدریج بالا بیایم. مدیریت 

باشـــگاه در خودشان این پتانســـیل را می بینند که در لیگ برتر تیم داری کنند 

و ان شـــاءالله اگر شرایط مهیا شـــود این اتفاق هم به زودی رخ خواهد داد. الان 

از زمانی که دوباره به پارس اضافه شـــده ام تیمی که در رده هفدهم جدول قرار 

داشـــت امروز به رتبه یازدهم رسیده اســـت و اگر بتوانیم این روند را ادامه دهیم 

ممکن است بتوانیم به موفقیت هم برسیم، اما در پاسخ به سوال شما در فوتبال 

دنیا هم چنین مواردی وجود دارد که برخی تیم ها در بعضی از شـــهرها ســـابقه 

بیشتری دارند و بیشتر هم دیده می شوند و در همین اصفهان نیز امکانات مالی 

تیم هایی مانند سپاهان و ذوب آهن مثل تیمی مانند ون پارس نیست، اما هیچ 

دلیلی وجود ندارد که تیم های نوپا هم نتوانند خودشان را به تیم های سابقه دار 

نرسانند و مطرح نشوند. امیدوارم این اتفاق هم برای فوتبال اصفهان بیفتد. 

نکته جالب توجه اینکه در ترکیب ون  پارس بازیکن نامی یا اصطلاحا ستاره ای 

هم دیده نمی شود. 

ما اگرچه بازیکن شاخصی نداریم اما ستاره ما تیم ون پارس است و تیم همدل و 

متحدی داریم. من هم قبول دارم که بازیکن ستاره و شاخص نداریم، اما یک تیم 

داریم که همه در خدمت اهداف این تیم هستند. ما از لحاظ کارهای تاکتیکی 

و فوتبالی خدا را شـــکر تیم یکدستی داریم و به یک وفاقی رسیده ایم که بچه ها 

در کنار هم خیلی خوب فوتبال بازی کرده و برای همدیگر فداکاری می کنند. 

دیدار با پرســـپولیس از مرحله یک شـــانزدهم نهایـــی جام  حذفی را چطور 

می بینید، این قرعه برای شما خوش شانسی بود یا بدشانسی؟

به نظر من چه این قرعه و چه قرعه های دیگر می توانست برای ما محاسن و معایبی 

هم داشـــته باشد. به طور مثال اگر به تیم های ضعیف تر می خوردیم می توانستیم 

شاید تا چند مرحله بالاتر هم صعود کنیم که چه بسا حالا این امر اتفاق نیفتد اما 

فرصت دیدار با پرسپولیس را به فال نیک می گیریم، چون بچه های ما می توانند 

بیشتر دیده شوند. بازی مقابل تیم بزرگی مانند پرسپولیس این حسن را دارد که 

بازی بچه های ما بیشتر دیده می شود تا بتوانند توانایی های خود را هر چه بهتر بروز 

دهند. در هر صورت این دیدار فرصت خوبی است تا بچه های ما بتوانند ظرفیت های 

خود را نشان دهند و امیدوارم از این فرصت بچه های ما نهایت استفاده را ببرند. 

یعنی با این تفاسیر در این دیدار از پیش بازنده هستید؟

خیـــر به هیچ عنوان، ما تیـــم خوبی داریم و بازی های جام حذفی هم سرشـــار از 

شگفتی هاست. در هر صورت این بازی ها چون تک بازی هستند و رفت و برگشتی 

در کار نیســـت و هفته ها تداوم ندارند طی یک بازی می تواند هزار اتفاق بیفتد، 

بنابراین هر تیمی که کمتر اشـــتباه کند و از فرصت های خود بهتر اســـتفاده کند 

می تواند موفق باشد؛ هرچند شاید آن روز، روز ما باشد. 

البته این بدشانســـی را هم آوردید از این جهت که حداقل می توانستید در 

این دیدار میزبان باشید.

در هر صورت فرقی نمی کند، ما که تماشـــاگر نداریم و اگر در اصفهان هم بازی 

می کردیم با توجه به اینکه پرسپولیس همه جا تماشاگر دارد با این شرایط باز آنها 

میزبان ما بودند. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

هنوز پوزخند جواد نکونام در پاســـخ به ســـوالی درباره همکاری با تیم 

ملی در زمان اسکوچیچ یادمان هست. این مربی از همان زمان داعیه 

سرمربیگری در تیم ملی داشت. با روی کار آمدن مهدی تاج همه چیز 

به یکبـــاره به نفع او تغییر کرد. تاج خیلی زود کی روش را برگرداند و این 

احتمال وجود داشـــت که نکونام به کادر فنی تیم اضافه شود. اما این 

تلاش او بی فایده بود و کی روش هم با نتایجی که در جام جهانی گرفت 

تا حدی تصمیم رئیس فدراسیون را زیر سوال برد. از این رو همه منتظر 

جواد نکونام بودند تا بعد از کی روش بیاید و تیم ملی را در دست بگیرد.

 پشت پای نکونام به بخت ملی
مهدی تاج قبل از اینکه کی روش بیاید وعده جام ملت های آســـیا را به 

نکونام داده بود. حتما به خاطر دارید مقابل خبرنگاران نشســـته بود و 

بـــا ظاهری حق به جانب ادعا کرد کی روش به تیم ملی می آید و جواد 

نکونام دستیار او خواهد بود. تاج حتی آینده نگری هم کرده بود و متذکر 

شد در ادامه می خواهد تیم ملی را به این مربی جوان ایرانی بسپارد تا 

تیم را در جام ملت های آسیا همراهی کند. در ادامه بارها تاج از حضور 

نکونام در تیم ملی و دســـتیاری کی روش در جام جهانی خبر داد، اما 

باشگاه فولاد هر بار مانع شد. یک روز بحث قرارداد مالی این مربی بود. 

روز دیگر از فرمایشی بودن این دستور گفتند. یک روز هم گفتند نکونام 

به خاطر تعهد به فولاد نمی آید. در نهایت گرشاسبی ناکامی های فولاد 

را به گردن فدراسیون فوتبال انداخت و مدعی شد آنها تمرکز مربی این 

تیم را به هم ریخته اند. 

نکونام در همه این روزها سکوت کرد و حتی یک بار هم نگفت داستان بین 

آنها چه بوده است. دوستداران فوتبال هرگز نفهمیدند که آیا درخواست 

کـــی روش برای همکاری با نکونام بهانه ای بود تا دیگر مربیان ایرانی را 

از نیمکت تیم ملی دور کند یا اینکه تاج نقشه  های دیگری در ذهنش 

داشت و به نوعی با استفاده از نام نکونام مشغول بازی با افکار عمومی 

بود یا نکونام دلش برای تیم ملی غش رفته بود اما به خاطر قرارداد مالی 

سنگینی که داشت نمی توانست جدا شود یا گرشاسبی مانع آنها بود؟

درنهایت تیم ملی از جام جهانی برگشت و تاج در مصاحبه ای از هر مربی 

حرف زد و حتی نام برانکو و مجیدی را به میان آورد، اما از نکونام خبری 

نبود. این همان چیزی بود که کاپیتان سابق تیم ملی را وادار به واکنش 

کرد. اتفاقاتی که بین این مربی و فدراسیون فوتبال قبل از جام جهانی 

افتاد، همه چیز را تغییر داد. نکونام که تا این لحظه سکوت کرده بود از 

تصمیم فدراسیون عصبانی شد و واکنش نشان داد. او که می دانست 

پشت پرده این تصمیمات چیست خیلی زود در کنفرانس خبری به راز 

مگوی اردوی دبی اشـــاره کرد و در کانون توجه قرار گرفت. موضوع اما 

شاید این چیزی نیست که به نظر می رسد.

بد نیست بدانید در میان تمام اخبار راست و دروغ از نزدیکان به باشگاه در 

مورد لج و لجبازی بین تاج و گرشاسبی هم شنیدیم. این طور که شنیدیم 

نکونام گزینه تیم ملی بود، اما برخی اتفاقات او را از این تیم دور کرد. در 

اصل آن زمان که تاج و دیگر فدراسیون نشینان و حتی کی روش خواهان 

نکونام بودند او طرف باشگاه فولاد ایستاد و برای کمک نیامد. حمیدرضا 

گرشاســـبی، مدیرعامل باشگاه فولاد هم مانع بزرگی بود و هر چه تاج و 

دوستان از مصلحت این همکاری می گفتند گرشاسبی تاکید می کرد که 

تیم فولاد به نکونام نیاز دارد و مانع می شد. در نتیجه حالا که تیم ملی از 

جام جهانی برگشته و کی روش عملکرد خوبی نداشته و احتمال استفاده 

از دیگر گزینه ها وجود دارد از نکونام نامی به میان نمی آید تا این شنیده ها 

رنگ واقعیت به خود بگیرد. نکونام تیم ملی را از دست داد در حالی که خود 

را برای لیگ قهرمانان آسيا سال آینده آماده می کرد. این تاوان کار اوست؟

 سر نخواستن این مربی دعواست
این اما تنها چالش جواد نکونام نیست. سرمربی تیم فولاد در فصل جاری 

عملکرد چندان خوبی نداشته است. شاگردان این مربی چند هفته را 

بدون نتیجه گیری مناسب سپری کردند و مساوی های زیادی به دست 

آوردند و موج انتقادات قبل از شـــروع جام جهانی از سرمربی تیم ملی 

به اوج خود رسیده بود و بخشی از فوتبال دوستان اهوازی خواستار آن 

بودند که نکونام باید به تیم ملی برود، چون فکرش با آن تیم است و به 

همین دلیل به فولاد توجه نمی کند.

تیـــم فولاد از 13 بازی ای که برگزار کرده تا کنون فقط ســـه برد مقابل 

تیم های تراکتور، سپاهان و نفت مسجدسلیمان به دست آورده است. 

این تیم هفت مساوی دارد و البته 3 باخت. در واقع این تساوی ها است 

که تیم نکونام را به رده دهم تبعید کرده است. جایگاهی که در این چند 

سال اخیر فولاد کمتر به خود دیده بود.

نکونام در ســـال هایی که پنجره باشـــگاه فولاد بسته بود نتایج بهتری 

می گرفت، در حالی که امکان جذب بازیکن نبود همیشه برای صدرنشینی 

در رقابت بود و حتی قهرمان جام حذفی نیز شـــد، اما با رفع مشکلات و 

خرید بازیکنان غیر بومی و اغلب پا به سن گذاشته به نوعی تیمش را خیلی 

تغییر داد و اجازه داد چند مهره کلیدی جدا شوند. اینها همه بهانه هایی 

است که با آن نکونام را محاکمه کرده و خواهان برکناری اش هستند.

بازگشت این مربی اما به تمرینات و ترک تیم ملی و عذرخواهی ای که 

از هواداران کرد جو را به نفع او تغییر داد. با شـــروع مجدد رقابت ها آنها 

مقابل تیم به هم ریخته نفت مسجدسلیمان ۴ گل زدند و شرایط بسیار 

خوب شد. این اما یک اتفاق بود و فولاد در هفته سیزدهم برابر ذوب آهن 

به مساوی رسید. همین تساوی باعث شد مخالفان او دوباره دست به کار 

شوند. یک  مرتبه سیل حملات علیه این مربی آغاز شد و اهالی فوتبال در 

اهواز بهانه به دست آورده و خواهان برکناری او شدند. این گروه با استناد 

بر اینکه مبلغ قرارداد نکونام بالاست و هزینه زیادی صرف خرید بازیکنان 

سن و سال دار کرده است، خواستار برکناری او بودند. 

از طرفی نکونام قول داده بود با بازیکنان کم کارش برخورد کرده و چند 

بازیکن جدید و جوان و بی نام و نشان به تیم اضافه کند، اما این اتفاق رخ 

نداد و تیم بدون اینکه متوجه اشتباهات بازیکنان باتجربه اش باشد به کار 

خود ادامه می دهد. فولادی ها و نکونام فکر می کردند با آن عذرخواهی 

همه چیز تمام شده است، اما ظاهرا این موضوع فراتر از آنچه آنها فکر 

می کردند، اســـت و نکونام باید خود را آماده  جنگ بزرگ با مخالفانش 

کند. اطرافیان تیم صدای اعتراض خود را به گوش نکونام رسانده اند و 

او به شدت از این بابت تحت فشار است. آنچه مسلم است نکونام و تیم 

ملی به دو خط موازی تبدیل شـــدند و چنین شرایطی در باشگاه فولاد 

هم او را تهدید می کند. تا اینجا نکونام حمایت گرشاسبی و چند مدیر 

رده بالای دیگر را همراه خود داشته است و به همین دلیل هنوز در فولاد 

باقی  مانده است. از این رو شاید لیگ قهرمانان آسیا آخرین فرصت او 

است و این احتمال وجود دارد که او قربانی بعدی لیگ باشد.

نتایج فولاد فشار را بر سرمربی جوان افزایش داده است

لج و لجبازی تاج و گرشاسبی به ضرر نکونام

توتونی، سرمربی ون پارس در گفت وگو با »فرهیختگان«: ما هم می توانیم در فوتبال اصفهان کنار سپاهان و ذوب آهن مطرح شویم

وز ما باشد شاید بازی با پرسپولیس ر
 از بعضی مربیان لیگ برتری شایسته تر هستم                            با عابدزاده در تام اصفهان همبازی بودم؛ او از نوادر دروازه بانی ایران است
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